
 

 

 

 
 

Tisztelt Képviselő-testület! 

Egy felterjesztéssel fordulok Önökhöz. Mint már bizonyára, tudják, hogy az Országos 
Német Önkormányzat (LdU) stratégiájának is része a fiatalítás, illetve, hogy minél több 
testületben legalább egy fiatal is helyet kapjon. Több helyen, mint például Solymáron 
vagy éppen az Országos Német Önkormányzatban találkozhatunk azzal a pozitív 
kezdeményezéssel, hogy – bár az önkormányzati testület többnyire idősebb tagokból áll- 
a már meglévő bizottságok (oktatási, kulturális, pénzügyi, szociális) mellett egy ifjúsági 
bizottság is megkezdte a munkáját a 2014-es önkormányzati választásokat követően. 

Tisztelettel kérem Önöket, hogy vizsgálják meg annak a lehetőségét, hogy esetlegesen 
Újhartyánon is létrejöhetne-e egy ilyen bizottság is a meglévők mellé. 

Az ifjúsági bizottsággal kapcsolatban az alábbi javaslatot teszem Önöknek: 

Az ifjúsági bizottság 5 tagból állhatna, az ifjúsági bizottságnak véleményezési joga lehetne 
minden fiatalokat érintő kérdésben. Az ifjúsági bizottság is minden hónapban legalább 
egyszer összeülne. Valamint az ifjúsági bizottság tagjain keresztül az önkormányzat, még 
hatékonyabban meg tudná szólítani a helyi fiatalságot. A város rendezvényein, 
programjain számíthatna az ifjúsági bizottság tagjainak segítségére. Tehát az ifjúsági 
bizottság intézménye egyfajta kölcsönös támogatást jelentene a helyi fiatalság és az 
önkormányzat között. 

A tagokat az alábbi megoszlásban tartanám ideálisnak: 

-1 fő az önkormányzat delegáltja 

-1 fő a Hercel Sváb Hagyományőrző Egyesület fiatal tagjai közül 

-1 fő a Hartyáni Sváb Fiatalok Baráti Köre részéről 

- 1 fő a KyoNewaza Városi Sportegyesület részéről 

-1 fő az Újhartyáni Német Nemzetiségi Általános Iskola Diákönkormányzata képviseltében 

 

Tisztelettel kérem Önöket, fontolják meg kezdeményezésemet! 
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Surman-Majeczki Martin 

képviselő Pest Megyei Német Önkormányzat 

alelnök Hartyáni Sváb Fiatalok Baráti Köre 

 


